

## 6 Maj, 2024 Referat bestyrelsesmøde.

Til mødet var Agneta, Jacob Clausen, Kasper Luffe Svend Michelsen og Marie-Louise Tarp Jensen.

1. Dagsorden udarbejdet af Agneta blev godkendt ud fra de forudsætninger der var ift. pkt. 2.
2. Det var ikke muligt at godkende referat fra sidst, da dette beklageligvis er bortkommet. Referent i dag er Marie-Louise.
3. Alle udgifter er betalt og regnskabet forløber tilfredsstillende. Der mangler at blive rykket for kontingent, disse bliver sendt efter mødet, men 50 aktive har betalt og 12 passive hvilket indikerer at medlemsfastholdelsen er tilfredsstillende.
4. Angående den officielle side på Facebook, Den lever ikke rigtig og bliver alt for sjælden vedligeholdt med opdateringer, Vi har besluttet at prøve være lidt mere opmærksomme på at få reklameret lidt mere på den indtil næste møde, Kasper og Marie-Louise prøver lægge flere ting op især større aktiviteter fra fx kurser og større ture.
5. Aktivitetsplan for 2024 ligger på P-cloud, klubroninger, instruktørmøder, workshop for begyndere og havnens dag. Dette er også skrevet ind på Ro kort. Aktivitetsgrupperne der blev dannet under Generalforsamlingen har allerede kastet virkeligt meget af sig, Der er kommet styr på værkstedet og omklædning og rengøring og græsklipning kører bare.
6. Materiale og aktivitetspuljer – Der er handlet en del ind fx nye luger, fløjter, trangiasæt, vanddunke, oppustelige paddelfloats, nye stropper etc. Der mangler stadig nødshelter og nye nødraketter, samt en gennemgang af veste, long Johns og sko for at se om der skal opdateres her også.
7. Anlægspuljen har frist 1.juni og det er planlagt at søge om kajak til 2 personer.
8. Sommerfesten er lagt ud i festudvalg, Marie-Louise prøver få en opdatering.
9. Havnens dag: Kasper har slået op på ro kort og håber nogen melder sig. Planen er at afvikle den som vi plejer ved slæbestedet.
10. Vdr. indkøb af 2 pers kajak, Vi venter til vi har fået bevilliget penge fra anlægspuljen.

11. Eventuelt: Der er kommet en forespørgsel vedrørende pladsmangel på kajaker, Men pt mener vi godt alle kan være der. Det er noteret at der i vintersæsonen især er kajaker der ikke har været ud, nogle dog pga. skader. Vi vil ikke ændre noget lige nu, da sommersæsonen starter og vi tror de alle kommer ud igen. Men vi er opmærksomme på at problemet er stigende og flere muligheder bliver overvejet. Indtil videre er det vigtigt at de der bliver brugt mindst og de til store roere (høje) bliver placeret højest på stativerne.

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til den 15. august kl. 18. Agneta og Kasper byttede madturnus i dag. Men der er ikke aftalt hvem der skal have mad med næste gang.